

# PROTOKOLL FRA ROVERFORUM 2006

## Roverforums arbeidsform

De forskjellige sakene ble lagt frem av representanter for Speiderstyret, Komite speiding eller av ordstyrer. Sakene ble så delvis diskutert fritt innad i arbeidsgrupper på syv personer. En person fra hver gruppe la frem de forskjellige syn gruppen hadde før saken ble diskutert i plenum.

Redaksjonskomiteen utarbeidet så resolusjoner til avstemning.

På søndag ble resolusjonene ble lagt frem i plenum av ordstyrer, hvor det deretter fulgte avstemning.

## Saker:

- 1: Konstituering
- 2: Godkjenninger
- 3: NSF's profil
- 4: Lovendringer
- 5: Diskusjonssaker
- 6: Valg

## 1. KONSTITUERING

- 1.1 Valg av ordstyrer: Prosjektgruppen foreslår Geir Bartz - Johannesen og Ole Jørgen Eilertsen. Godkjent ved akklamasjon.
- 1.2 Valg av valgkomité Ingvild Rise, Steinar Apeland og Ole Jørgen. Godkjent ved akklamasjon.
- 1.3 Valg av tellekorps: Lars Atle Andersen og Inger Bjørshol. Godkjent ved akklamasjon.
- 1.4 Valg av referent: Silje Lerøy og Ole Jørgen Eilertsen. Godkjent ved akklamasjon.
- 1.5 Valg av underskrivere av protokollen, Andreas Bjørndalen og Sandra Christensen. Godkjent ved akklamasjon.
- 1.6 Valg av redaksjonskomité, 1, 15, 10, 38, 29, 12, 35. Godkjent ved akklamasjon.

## 2. GODKJENNINGER

- 2.1 Godkjenning av representanter. Godkjent ved akklamasjon.
- 2.2 Godkjenning av forretningsorden. Godkjent ved akklamasjon.
- 2.3 Godkjenning av innkalling til Roverforum. Godkjent ved akklamasjon.

## 3.1 NSF'S NYE PROFIL

- Presentasjon fra Lars Atle Andersen i speiderstyret etterfulgt av spørsmål til Lars Atle Delegat nr. 35, 1, 29

Diskusjon

**Følgende hadde ordet:**

Delegat nr. 1, 13, 2,8, 35, 29, 36, 5, 15, 37, 38, 42, 6, 20, 25, 30, Geir, 6, Lars Atle, 8, 1, 14, 6, 17, 18, 2,

***Resolusjonsforslag:***

Roverforum mener profilen generelt er god og bra gjennomført, men vi reagerer på endringen av forbundsmerket. Vi mener at merket burde videreføres fra den gamle versjonen, men med noen små endringer. Det henvises til vedlegg, der tegnede forslag på nytt forbundsmerke foreligger.

Forslaget ble godkjent med stemmetallet: 28 for, 13 imot og 1 blank.

#### **4. ENDRINGER AV LOVER OG RETNINGSLINJER**

##### **4.1 Endringer av formålsparagraf**

En person fra hver gruppe la fram det de hadde diskutert i gruppene og etterpå ble det åpnet for diskusjon.

Følgende hadde ordet:

Delegat nr. 1, 35, 38, 15, 10, 29, Lars Atle, 25, 6, 10.

***Resolusjonsforslag:***

Roverforum ønsker å støtte forslaget fra Speiderstyret. Men vi ønsker enkelte forandringer i ordlyden, der elementer av friluftsliv og internasjonalt engasjement blir mer fremtredende.

Forslaget ble godkjent med 30 for, 11 imot og 2 blanke.

##### **4.2 Endring av speiderløftet.**

Saken presentert av ordstyrer.

Det ble åpnet for diskusjon og følgende hadde ordet.

Delegat nr. 1, 35, 38, 15, 10, 29, 2, 42, 15, Lars Atle, 6, Geir, 15, 35, 6, 7, 9,

***Resolusjonsforslag:***

Roverforum ønsker å støtte forslaget fra Speiderstyret. Vi mener det vil gjøre organisasjonen mer inkluderende og åpen for nye medlemmer.

Forslaget ble godkjent med 32 for, 4 imot og 7 stemmer blankt.

#### **4.3 Stemmerett for rovere.**

Ordstyrer la frem saken.

Det ble åpnet for diskusjon, følgende hadde ordet.

Delegat nr. 29, 10, 15, 38, 35, 1, 35, 38, 1, 2, 11, 6, 13, 18, 47, 6.

##### ***Resolusjonsforslag:***

Roverforum støtter forslaget fra Speiderstyret. Ordlyden i forslaget fremmer de yngre rovernes rettigheter, slik at de ikke kan bli overkjørt av eldre, mer erfarne rovere. På denne måten sikres også en jevn utskiftning av roverlagets ledelse.

Forslaget ble godkjent med 28 stemmer for, 9 stemmer imot, 7 blanke.

#### **4.4 Redusert kontingent for studenter**

Saken ble presentert av ordstyrer.

Det ble åpnet for diskusjon, følgende hadde ordet.

Delegat nr. 29, 15, 35, 1, Lars Atle, Geir, 28, 38, 1, 28, 35, 36.

##### ***Resolusjonsforslag:***

Roverforum støtter ikke forslaget fra 1. Horten og Vestfold krets. Vi mener heller at dette kan tas opp på gruppenivå. Samtidig burde det være bedre opplysning og større bevisstgjøring om nåværende støtteordninger og andre økonomiske kompensasjonsordninger, som er aktuelle for denne aldersgruppen. På denne måten får ikke forbundet en inntektsreduksjon, som medfølger ved en eventuell innføring av forslaget.

Forslaget ble godkjent med 38 stemmer for, 0 imot, 5 blanke.

#### **5.1 STRATEGISK PLAN 2007 – 2016**

Presentasjon av Lars Atle:

Hovedpoenger i framleggingen.

Speiderstyret foreslår 3 satsningsområder for perioden 2007 – 2016

1. Lederkvalitet
2. Samfunnsansvar
3. Vekst

Det ble åpnet for diskusjon, følgende hadde ordet.

Delegat nr. 1, 35, 10, 29, 15, 1, Geir, Ole, 29, 15, Lars Atle, 22, 1, 10,

*Resolusjonsforslag:*

Roverforum er fornøyd med forslaget til strategisk plan fra Speiderstyret. Punktene er meget gode, men vi savner fokus på rovere og roverarbeidet. Vi ønsker derfor at roving skal tas med som et punkt i strategisk plan. Jamfør kommentarer i protokollen fra Roverforum.

Samtidig ser vi muligheten for å innlemme rovere i de nåværende punkter i den strategiske planen:

Lederkvalitet – forslag til nytt punkt:

*Rovere kan brukes som en ressurs til avlastning for ledere.*

Vekst – forslag til nytt punkt:

*Aktivt roverarbeid kan brukes som en fremtidig ”gulrot” for unge speidere.*

Forslaget ble godskjent med 41 for, 1 imot og 1 blank.

### **5.3 Manifest om miljø, forbruk og rettferdighet**

Saken ble presentert av ordstyrer.

Det ble åpnet for diskusjon, følgende hadde ordet.

Delegat nr. 10, 15, 38, 35, 1, Geir, 17, 2, 36,

*Resolusjonsforslag:*

Roverforum støtter Speiderstyret om innføring av Manifest om miljø, forbruk og rettferdighet. I den sammenheng bør det være en holdningskampanje for hele forbundet, hvor større leire brukes som et virkemiddel, da dette gir en god signaleffekt til resten av organisasjonen.

Forslaget ble godkjent med 35 for, 3 imot, 5 blanke.

### **5.4 Landsleir intervall**

Saken ble presentert av ordstyrer.

Det ble åpnet for diskusjon, følgende hadde ordet.

Delegat nr. 15, 1, Ole, 35, 1,

*Resolusjonsforslag:*

Roverforum støtter ikke forslaget fra Follo krets. Men vi ser positivt på ideen med en jubileumsleir i 2011 sammen med KFUK-KFUM speiderne, og ser gjerne at dette gjennomføres.

Forslaget godkjent med 42 for og 1 blank.

## **7. HENSTILLINGER**

### **Henstilling nr. 1.**

Roverforum henstiller Speiderstyret og den kommende landsleirsjef til å innlemme en roverleir, med eget program, leirområde og egen roverleirkomité, der leder sitter i leirkomiteen, på neste landsleir.

Forslagsstiller:       Andreas Eikrem Bjørndalen  
                                  Grenland krets

Stemt igjennom ved akklamasjon.

### **Henstilling nr. 2.**

Forslag om å få en ordning med rabatter på reising for alle speidere og rovere. Samme ordning som Forsvaret.

Forslagsstiller:       Vegard Aarskog

Godkjent med 41 stemmer for og 2 blanke.

### **Henstilling nr. 3.**

Roverforum henstiller Speiderstyret og kretsstyrene til å oppfordre til dannelse eller videreføring og utvikling av roverombud i hver enkelt krets. De bør informere og tilrettelegge for roverombud på en best mulig måte. Ombudene vil jobbe for et aktivt roverengasjement i kretsen, og tilrettelegge for et aktivt og sosialt miljø. Vi mener dette vil føre til mer roving på lokalt og nasjonalt plan, mer interesse for roving, større rekruttering fra tropp til lag og dermed økt lederrekruttering og generelt større aktivitet i NSF.

Vi ønsker og at det opprettes kontakt mellom ombudene i de forskjellige kretsene. Dette kan for eksempel organiseres av Forbundskontoret eller Komite speiding. På denne måten sikres menings- og erfaringsutveksling på tvers av kretsene.

Henstilling fra

Andreas Eikrem Bjørndalen – Delegat nr. 10, Grenland krets

Ingeborg Brochmann Engh – Delegat nr. 1, Asker og Bærum krets

Stemtes for ved akklamasjon.

## 8. VALG

Valg til prosjektgruppe til neste gangs roverforum. Gruppen bestående av fortrinnsvis av to gutter og to jenter skal organisere neste Roverforum som vil bli avholdt i 2008. Gruppen kommer til å få tilsendt et brev fra forbundskontoret, hvor de samles og organiserer sitt eget arbeid.

Forslag:

Andreas Eikrem Bjørndalen	valgt
Steinar Apeland	valgt
Ingvil Rise	valgt
Anette Viberg	valgt
Mads Brunsvik	1. vara
Sandra Christensen	2. vara
Trine Tjørbo	3. vara
Monica Langen	4 vara.

Valg av speidertingdelegater. Delegater til speidertinget skal fortrinnsvis være en gutt og en jente, som har deltatt på Roverforum og er valgt av Roverforum. Delegationene drar til speidertinget som i år holdes på Ski. Under speidertinget kommer delegatene til å legge frem og argumentere for synet Roverforum har i de forskjellige sakene. Delegationenes meningspresentasjon kommer til å ha innvirkning på hvordan resultatet i speidertingets saker kommer til å bli. Delegationene til speidertinget er det tydeligste talerøret Roverforum har for å bli hørt i sine saker.

Forslag:

Geir Bartz – Johannesen	valgt
Ingeborg Engh	valgt
Trudi Nilsen Lone	1.vara
Viktoria Kjus	2. vara.

## VEDLEGG:

- Vedlegg 1 Forslag til nytt forbundsmerke
- Vedlegg 2 Deltakerliste med delegatnummer

**Andreas Bjørndalen**

**Sandra Christensen**

**VEDLEGG 1 – DELEGATLISTE**

<b>Krets</b>	<b>Delegatnummer</b>	<b>Navn</b>
Asker og Bærum	1	Ingeborg Engh
Asker og Bærum	2	Nina Jonsvik Aarskog
Aust-Agder	3	Ina Kristine Tobiassen
Aust-Agder	4	Eystein Jahnsen
Follo	5	Vegard Aarskog
Follo	6	Kristina Eikebråten
Fredrikstad	7	Ole Edvard Heksem
Fredrikstad	8	Magnus Vølle
Grenland	9	Marius Walmann
Grenland	10	Andreas Eikrem Bjørndalen
Gudbrandsdal	11	Harald Husum
Gudbrandsdal	12	Ida Emilie Eriksen
Hedmark	13	Monica H. Langen
Hedmark	14	Stein Arne Bekkum
Hordaland	15	Sandra Christensen
Hordaland	16	Cathrine Gjerde
Nedre Buskerud	17	Christoffer Hirth
Nord-Troms	18	Kjersti Steffenak
Nord-Troms	19	Eirik Vagli Østbye
Oslospeiderne	20	Anette Vilberg
Oslospeiderne	21	Jørgen Strømstad
Romerike	22	Viktoria Kjus
	23	
Romsdal og Nordmøre	24	Linn Inger S. Angell
Romsdal og Nordmøre	25	Roy Henrik Andreassen
Ryvarden	26	Torill Hallaråker
Ryvarden	27	Harald Nesse
Salten	28	Sverre Nesdal hansen
Sogn og Fjordane	29	Mats Brunsvik
Sogn og Fjordane	30	Jan Wilhelm K. Kleiven
Sunnmøre	31	Jannike Nes Hoel
Sunnmøre	32	Hallgeir Hustad
Sørlandet	33	Trudi Nilsen Lone
Sørlandet	34	Maria Harbak
Sør-Trøndelag	35	Kristin Svendsen
Sør-Trøndelag	36	Janne Thyholt
Vesterlen	37	Steinar Apeland
Vesterlen	38	Trine Tjørholm
Vestfold	39	Per Kristian Buer
Vestfold	40	Christine Gundersen
Vestoppland	41	Elisabeth Svensen
Vestoppland	42	Ingvild Hoel Rise
Østre Østfold	43	Anders R. Larsen
Østre Østfold	44	Karine Karlsen
Prosjektgruppen	Geir	Geir Bartz-Johannessen
Prosjektgruppen	Ole	Ole Jørgen Eilertsen
Prosjektgruppen	Silje	Silje Lerøy

VEDLEGG 2 – FORSLAG TIL NYTT FORBUNDSMERKE

